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Vragen van het statenlid Leen Harpe (GroenLinks)  ingevolge artikel 44 reglement van orde 
 
 
AANHANGSEL 
 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2010 nummer 397. 
 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het 
reglement van orde inzake Verlies 
(rijks)werkgelegenheid  
 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 23-12-2010)  

1. Is er overleg geweest tussen u en de 
minister over de voorgenomen 
reorganisatie van politie en rechtbank?  

1. Er is reeds vanaf eind 2008 regelmatig 
bestuurlijk overleg geweest met 
bewindspersonen over de voorgenomen 
herziening van de gerechtelijke kaart en de 
mogelijke consequenties daarvan voor met 
name de werkgelegenheid in Zeeland. 
Door de CdK en enkele burgemeesters is 
overleg gevoerd met minister over de 
gevolgen van de samenvoeging van 
korpsen en recentelijk over het 'hoe' van de 
wetsvoorstel wijziging Politiewet.  
Naast behoud van werkgelegenheid wordt 
ook gepleit voor nieuwe werkgelegenheid 
in de vorm van vestiging in Zeeland van 
nog te centraliseren ondersteunings-
onderdelen van de rechtspraak en politie. 
Het conceptwetsvoorstel 'herziening 
gerechtelijke kaart' ligt momenteel ter 
consultatie voor. 
 

2. Zo nee, heeft de minister dit zonder 
enige vorm van overleg besloten? 

2. - 
 
 

3. Kunt u daarbij betrekken waarom de 
houdbaarheidsdatum van zijn 
uitspraken in de PZC van 12 februari 
2010 is verstreken? 

3. In het kabinetsstandpunt van 20 november 
2009 werd nog een onderscheid gemaakt 
tussen twintig vestigingsplaatsen 
(waaronder Middelburg) en twaalf 
nevenzittingsplaatsen. 
Begin 2010 is, naar aanleiding van 
discussie in de 2e Kamer met de PvdA,  
bovengenoemd onderscheid losgelaten. 
De nieuwe gerechtelijke indeling kent 
straks 10 arrondissementen met 32 bij 
AMvB aan te wijzen rechtspraaklocaties 
(zittingslocaties).  
Bij brief van 24 september 2010 heeft de 
toenmalige minister van Justitie ons laten 
weten dat hij bij dit nieuwe onderscheid 
geen aanleiding heeft te veronderstellen 
dat de Rechtspraak bij de verdeling van 
zaken fundamenteel zal afwijken van de 
verdeling van zaken die het kabinet 
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destijds (20 vestigingsplaatsen) voor ogen 
had. 
 

4. Bent u (eventueel via het IPO) bereid 
met de minister te gaan overleggen 
over de gevolgen van deze ingreep en 
mogelijk andere bezuinigingen op 
overheidswerkgelegenheid in 
Zeeland? 

4. Door de CdK is onlangs mondeling bij 
minister Donner aangedrongen op een 
integrale visie op rijksniveau op de 
spreiding van rijksdiensten en hierbij 
nadrukkelijk de afwijkende positie van 
provincies als Zeeland (krimpregio) te 
betrekken. 
 

5. Bent u met ons van mening dat 
Zeeland er als krimpregio juist baat bij 
heeft om deze werkgelegenheid in elk 
geval te behouden en zo mogelijk uit 
te breiden? 

5. Ja. 

 
 

 MIDDELBURG, 8 februari 2011 
 
 

Namens de fractie van GroenLinks, Gedeputeerde staten, 
 
 

Leen Harpe Karla Peijs 
 Viek Verdult 

 
 


